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ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DEL PLE DE L'AJUNTAMENT  DE SANT 
VICENÇ DE MONTALT, CELEBRADA EN 1a. CONVOCATÒRIA EL  DIA 26 
DE FEBRER DE 2009 
 
Identificació de la sessió 
Núm.: 01/09 
Caràcter: ordinari  
Data: 26 de febrer de 2009 
Horari: de 20:03 a 22:14 hores 
Lloc: Sala de Sessions de la Casa Consistorial de Sant Vicenç de Montalt 
 
Assistents: 
 
- Sr. Miquel Àngel Martínez i Camarasa, Alcalde (CIU) 
- Sra. Maria Lluïsa Grimal i Colomé, Primera Tinent d’Alcalde (CIU)  
- Sr. Amadeu Clofent Rosique, Segon Tinent d’Alcalde (AXSV) 
- Sr. Miquel Pujol i Ramon, Tercer Tinent d’Alcalde (CIU) 
- Sr. Enric Miralles Torres, Quart Tinent d’Alcalde (CIU) 
- Sra. Fina Navarro Nicolás, Regidora (CIU) 
- Sr. Lluís Bisbal i Pujol, Regidor (PSC-PM) 
- Sr. Rosalia Oller Boada, Regidora (PSC-PM) 
- Sr. Juli Martín Moliné, Regidor (PSC-PM) 
- Sr. Pere Orts i Cubillo, Regidor (ESQUERRA-AM) 
- Sr. David Pons i Comas, Regidor (ESQUERRA-AM) 
- Sr. Francisco Javier Mas Arenillas, Regidor (PP) 
- Sr. Miquel Àngel Pigem de las Heras, Regidor (ANEM-EPM) 
 
 
Secretari: 
 
- Francesc Ortiz i Amat, el de la Corporació. 
 
 
 

O R D R E   D E L   D I A 
 

PRIMER. APROVACIÓ, SI ESCAU, DE L’ACTA DEL PLE DE L A 
CORPORACIÓ DE DATA 29 DE DESEMBRE DE 2008. 
 
SEGON. CORRESPONDÈNCIA OFICIAL I DESPATX D’OFICI. 
 
TERCER. DONAR COMPTE DEL DECRET DE L’ALCALDIA DE DA TA 13 DE 
FEBRER DE 2009 DE NOMENAMENT DEL SENYOR AMADEU CLOF ENT I 
ROSIQUE COM A REGIDOR DE RECURSOS HUMANS. 
 



 

QUART. APROVACIÓ INICIAL SI ESCAU DEL PRESSUPOST GE NERAL 
PER AL 2009 I LA PLANTILLA DE PERSONAL A DATA 1 DE GENER DE 
2009. 
 
CINQUÈ. APROVACIÓ, SI ESCAU, DE L’ACORD PEL 
DESENVOLUPAMENT ECONÒMIC I L’OCUPACIÓ DEL MARESME. 
 
SISÈ. APROVACIÓ, SI ESCAU, DE LA MOCIÓ PER DEMANAR 
DESCOMPTES O L’ELIMINACIÓ DELS PEATGES DE L’AUTOPIS TA DEL 
MARESME PER ALS RESIDENTS DELS MUNICIPIS D’AQUESTA 
COMARCA. 
 
SETÈ. APROVACIÓ, SI ESCAU, DE L’ACORD D’ADHESIÓ A L A INICIATIVA 
D’ARRANJAMENT I ADAPTACIÓ DE LES BARRERES DE PROTEC CIÓ DE 
LES VIES INTERURBANES PER TAL DE MILLORAR LA SEGURE TAT 
DELS MOTORISTES I CICLISTES EN LES XARXES VIÀRIES. 
 
VUITÈ. PRECS I PREGUNTES. 

 
 

PRIMER. El secretari pregunta si els senyors regidors es donen per 
assabentats del contingut de l’esborrany de l'acta de 29 de desembre de 2008. 
Pren la paraula el senyor Pere Orts i Cubillo, regidor d’ESQUERRA, per 
manifestar que el seu partit no comparteix alguns punts de l’acta en els termes 
en els quals està redactada, per això s’abstindran en la votació. Concretament, 
es refereix a com es plasma el trencament de l’anterior Equip de Govern. 
 
Fetes aquestes manifestacions, s’aprova, per majoria absoluta, amb el vot a 
favor de CIU (5), PSC (3), AXSV (1), PP (1) i ANEM (1) i l’abstenció 
d’ESQUERRA (2). l’acta del Ple de la Corporació de data 29 de desembre de 
2008. 
 
 
 
SEGON. El senyor secretari pregunta si els/les senyors/es regidors/es es 
donen per assabentats/es de les publicacions de més interès, aparegudes en el 
Diari Oficial de la Generalitat, Butlletí Oficial de la Província i el Boletín Oficial 
del Estado, des de la darrera sessió, a la qual cosa responen afirmativament. 
 
 
TERCER. El senyor Alcalde va dictar en data 13 de febrer de 2009 el Decret 
que tot seguit es transcriu i del qual es dóna compte al Ple: 
 



 

“Atès que els assumptes relacionats amb els Recursos Humans de 
l’Ajuntament estan prenent molta importància i fan que es necessiti una 
dedicació horària més àmplia, amb motiu de l’important increment de personal 
produït en els darrers anys, el procés de valoració de personal en el qual estem 
immersos i totes les incidències que es produeixen en relació amb el personal, 
des d’aquesta Alcaldia es considera necessària la creació d’una Regidoria de 
Recursos Humans, amb plena dedicació, que s’ocupi de tots els temes 
relacionats directament amb els assumptes del personal funcionari com laboral. 
 
De conformitat amb l’article 13 de la Llei 30/1992, de 26 de novembre, de 
Règim Jurídic de les Administracions Públiques i de Procediment Administratiu 
Comú, amb els articles 56 del Decret Legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel qual 
s’aprova el Text Refós de la Llei Municipal i de Règim Local de Catalunya, i 43 i 
120 del Reglament d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les 
Corporacions locals, aprovat per Reial Decret 2568/1986, de 28 de novembre i 
20 de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, Reguladora de les Bases de Règim Local,  
 
RESOLC 
 
Primer.-  Nomenar, d’acord amb l’article 120 del Reglament d’Organització, 
Funcionament i Règim Jurídic de les Corporacions Locals el següent Regidor 
Delegat que ostentarà la competència pròpia d’aquesta Alcaldia que es delega 
mitjançant aquest nomenament: 
 
Regidor delegat de Recursos Humans, senyor Amadeu Clofent i Rosique. 
 
Segon.- Que es doni compte del contingut d’aquest Decret al Ple en la 
propera sessió que se celebri.” 
 
La Junta de Govern Local es va donar per assabentada del contingut del 
Decret. 
 
El senyor Lluís Bisbal i Pujol, portaveu del Grup Municipal Socialista, entén que 
a partir d’ara el regidor tindrà molta dedicació i demana quins són els objectius 
de la Regidoria i la seva experiència professional en Recursos Humans. 
 
El senyor Amadeu Clofent, regidor de Recursos Humans, exposa que es tracta 
d’una Regidoria de nova creació.  Els seu principals objectiu és la planificació i 
coordinació de la política de personal de l’Ajuntament, tot vetllant per la millora 
continuada de la seva organització interna. Com a tasques principals s’ha 
marcat les següents: 
 

1. Donar cobertura a les necessitats del personal de forma coherent 
amb l'estratègia de l'organització  



 

2. Planificar els processos que afecten el personal amb caràcter global 
(plantilles, conveni, oposicions, contractacions, etc)  

3. Planificació, control i seguiment dels objectius a assolir en cadascun 
dels serveis de l'Ajuntament  

4. Elaborar el pla de formació i motivació del personal per tal que 
assoleixi els objectius establerts a cada regidoria  

5. Interlocució amb els sindicats i amb els òrgans de representació del 
personal  

6. Administració de personal: control de presència, gestió de nòmines i 
Seguretat Social  

7. Tramitar  les contractacions laborals, permisos i llicències  
8. Organitzar les seleccions de personal  
9. Vetllar per a la prevenció de riscos laborals 
10. Valoració de llocs de treball 

Aquests punts ho engloben tot i comprenen sobradament l’àrea que tot just 
està posant-se en marxa. El coneixement que té ve de l’àmbit privat i s’està 
formant en l’àmbit funcionarial amb el desig d’aprendre’n ràpid. Hi ha molt 
personal i pensa convocar a tots els treballadors per mantenir-ne entrevistes 
personals. 
 
El senyor Lluís Bisbal li desitja sort. 
 
A continuació, pren la paraula el senyor Pere Orts i Cubillo, regidor 
d’ESQUERRA, per manifestar les seves opinions. Sense perjudici que cada 
govern es pot autoorganitzar com vulgui, vol fer constar que aquesta nova 
regidoria té un fort contingut tècnic. D’aquestes tasques esmentades la majoria 
les portaven a terme treballadors de la pròpia casa i no entén com es 
compaginarà amb la Regidoria. És molt complex i no veu com encaixarà tot 
això. 
 
Tot seguit, pren la paraula el senyor Alcalde, el qual afirma que s’està en un 
moment de negociació de la valoració de llocs de treball, amb un organigrama 
elaborat amb tasques i funcions del personal, per això s’ha demanat 
assessorament jurídic a la Diputació de Barcelona. El que farà el regidor 
delegat de Recursos Humans serà vehicular totes les demandes a través de 
l’advocat de la Diputació. A més ajudarà a l’hora de renegociar el conveni 
col·lectiu que cal revisar. L’augment de personal a l’Ajuntametn ha fet que sigui 
necessari que una persona s’hi dediqui. 
 
Després, pren la paraula el senyor Miquel Àngel Pigem de las Heras, regidor 
d’ANEM, per manifestar que està d’acord amb el que ha exposat ESQUERRA. 
No es justifica la creació de la regidoria perquè ja hi havia funcionaris 
competents que ho feien. El procés de valoració és de l’anterior legislatura i no 
es va necessitar cap regidoria. No entén la justificació, a no ser que sigui una 
burda justificació del que es tractarà després quan sigui un “alliberat” de 



 

l’Ajuntament. És una pura “cortina de fum”, una pantomima, perquè un senyor 
treballi per l’Ajuntament.  
 
El senyor Clofent lamenta el to que ha fet servir el senyor Pigem. Voldria tirar 
aquesta regidoria endavant i es comptarà amb el personal funcionari que fins 
ara estava portant els temes. L’Ajuntament ho necessita, la valoració s’ha hagut 
de fer de nou perquè no es va aplicar a l’anterior legislatura. 
 
El senyor Alcalde pren la paraula per manifestar que també li sap greu el to 
utilitzat per part del senyor Pigem. Va ser regidor del Govern i coneix 
perfectament les reivindicacions del personal laboral i funcionari. Aquesta 
mesura és una necessitat i els treballadors ho aplaudeixen. Realment només 
es van fer les fitxes i ha calgut refer-les. Ara s’han fet organigrames i s’han 
detallat les tasques i s’ha fet una valoració. 
 
El senyor Miquel Àngel Pigem aclareix que distingeix entre l’oportunitat de la 
creació de la regidoria, que és un tema de l’Equip de Govern i no diu que sigui 
dolenta. El que posa en qüestió és la urgència de la creació. No creu justificada 
una dedicació exclusiva per aquesta regidoria. Assenyala la contradicció que 
existeix entre l’època de crisi que es viu, que obliga a una contenció de la 
despesa i l’assignació d’un salari al senyor Amadeu Clofent. 
 
El senyor Alcalde al·lega que a part que cada Govern es pot organitzar com 
pot, hi ha un canvi de cartipàs i això justifica coherentment aquesta dedicació. 
 
El senyor Pere Orts afirma que un dels llocs on es produeixen més mancances 
és a l’organigrama i s’ha arribat a la conclusió que difícilment un polític podria 
arribar a solucionar-lo, sense l’ajuda d’un tècnic. És un tema molt complex que 
requereix d’un tècnic especialista. 
 
El senyor Pigem mostra la seva conformitat amb el que diu el senyor Orts i 
reitera que no critica l’oportunitat de la Regidoria i que no sigui necessària, 
admet que l’Ajuntament necessita una reestructuració a nivell laboral i 
funcionarial i això requereix una tasca específica que s’ha de fer per tècnics, no 
per un regidor sense capacitació. 
 
 
 
QUART. Elaborada la Memòria per part del senyor alcalde sobre la proposta de 
Pressupost i Plantilla de Personal per a l’exercici de 2009 i elaborat l’informe 
per part del senyor secretari interventor,  
 
La Junta de Govern Local va emetre dictamen favorable. 
 
El senyor Alcalde pren la paraula per exposar a grans trets el Pressupost per a 
2009 dient que es tractarà d’un pressupost realitzat amb molta austeritat, 



 

adequat a la crisi econòmica, molt restrictiu i amb un rigor molt alt. Fa 
referència a les llicències d’obres del 2006, amb ingressos de 1.200.000 euros i 
la seva evolució, sent al 2007 de 280.000 euros i al 2008 de 700.000 euros, 
ficticis perquè es van retornar molts diners. Per al 2009 s’han pressupostat 
200.000 euros. Sumat a això, hi ha una reducció d’ingressos precisament de 
les plusvàlues, que de 400.000 euros l’any 2004 passen a 150.000 euros per al 
2009. La reducció dels ingressos s’ha compensat amb una reducció de la 
despesa i un increment de l’IBI. L’objectiu de l’Equip de Govern és equilibrar 
l’ingrés corrent i la despesa corrent.  
Quant al Capítol I Despeses de Personal, s’ha aconseguit que no hi hagi cap 
increment respecte el 2008, tot i l’increment que prescriu la Llei de 
Pressupostos Generals de l’Estat, fins i tot hi ha una reducció del 0,62%. 
Fent referència al Capítol II, la reducció és del 8,78% respecte el pressupost de 
2008. S’ha aconseguit a través de mesures d’estalvi energètic, gestió de 
compres, millora en gestió de residus i revisió d’alguns contractes de prestació 
de serveis com la neteja de platges i la recollida de voluminosos o la 
mancomunació de la licitació de la neteja d’immobles. 
Quant al Capítol III, hi ha un increment del 3% perquè es demanarà un petit 
crèdit. 
Pel que fa al Capítol IV, hi ha una reducció del 12,60% per la congelació de les 
subvencions a les entitats i decrement de la despesa sobre gestió de residus. 
L’única partida que s’ha incrementat és la de Benestar Social. 
El Capítol IX hi ha un increment del 69,86 % bàsicament per l’amortització de 
capital dels préstecs ja demanats el 2007. 
Referent a ingressos, es veu que el geriàtric no apareix perquè està consolidat 
el 2008 i tot i així, s’espera que el tancament del 2008 sigui positiu i es pugui 
eixugar el deute que es va produir en el tancament del 2007. 
Les previsions d’inversions per al 2009 van en diferents línies. Una és la de 
petites inversions necessàries pel funcionament de serveis, l’altra és la de les 
inversions bàsicament finançades bàsicament pel PUOSC i la Diputació, com 
l’Avinguda Toni Sors i Pau Casals. L’altra línia és la finançada per la venda de 
parcel·les de Can Rams per sufragar les despeses d’urbanització de la mateixa. 
Després hi ha altres inversions d’estalvi energètic. Les subvencions per 
despeses de capital pugen una quantitat de 311.000 euros i el petit crèdit es 
divideix en dos: un sense interessos, de 150.000 euros i l’altre és lliure 
181.317,25 euros. 
L’objectiu fonamental de l’Equip de Govern serà gestionar i estalviar i reduir 
costos, administrar per a un nou equilibri pressupostari. 
Acte seguit fa un resum del muntant de les partides tant d’ingressos com de 
despeses. 
 
Tot seguit, pren la paraula el senyor Lluís Bisbal i Pujol, portaveu del Grup 
Municipal Socialista, per afirmar que el pressupost és una mera previsió i 
s’haurà d’estar a veure què passa i pregunta com està l’ingrés del geriàtric i 
què passaria si no arriben aquests 500.000 euros. Referent al tema de la 
inflació, comenta que al final va ser de 1,4 l’estatal i al gener de 1,8 i no està 



 

d’acord amb que l’IBI i la recollida d’escombraries s’incrementin un 5%. Altres 
municipis han rectificat. 
Critica que el “suport” que demana a l’oposició a la memòria, no es pot obtenir 
si no hi ha diàleg i acords i només han mantingut una reunió del pressupost 
sense cap possibilitat de canviar res. Critica que per anivellar el pressupost 
s’hagi d’anar a crèdits per import de 331.000 euros. Referent a la Festa Major 
de 2008, hi ha hagut un cost extra de gairebé 28.000 euros, de 70.000 euros 
passa a 92.873 euros. Al pressupost de 2009 torna a ser de 70.000 euros. 
Li sembla bé la reducció del 10% de subvenció als grups polítics i que no 
s’incrementi el sou dels polítics. 
No s’entén que un moment de crisi s’augmenti la partida d’altres assignacions a 
altres càrrecs electes amb 24.000 euros, que suposa el sou del senyor Amadeu 
Clofent. No es dóna exemple. 
En conclusió, el pressupost no li agrada. Voldrien haver pogut col·laborar. Creu 
que tot el que són festes es podria reduir. 
 
El senyor Pere Orts i Cubillo, regidor d’ESQUERRA, agraeix sincerament al 
senyor Alcalde que no llegeixi la Memòria del Pressupost, perquè aquesta li ha 
indignat, ja que s’esperava trobar, a part de l’estalvi, tot el que l’Equip de 
Govern vol fer i així no és, s’ha d’anar a través dels números per entendre 
quina és la intenció política del que vol l’Equip de Govern. La indignació ve 
perquè es diuen unes coses una mica fortes, com que els Equips de Govern 
anteriors no s’haguessin adonat que la situació era delicada i no arribessin els 
diners. 
L’any 2004 ja va advertir que hi havia una “brecha” entre la despesa i l’ingrés 
corrent. Se’l va acusar d’”alarmisme social”. Posteriorment amb el temps li han 
donat la raó. Mirant els pressupostos de 2006 la “brecha” es va tancar, per tant 
les coses no es van fer tan malament. Per tant, el senyor Alcalde no pot dir que 
es va fer malament i no donar xifres. L’any 2001 CIU aconsegueix que es 
creuin el Capítol I amb el Capítol II, la qual cosa significa que es paga més de 
nòmines que de despeses. 
Quan parla a la memòria de les grans inversions, ell ja adverteix que el 10% de 
la inversió sempre s’havia de dedicar al manteniment i que les grans inversions 
del poble les va fer CIU: Pavelló, Centre Cívic, etc. El manteniment és molt car. 
A l’antic equip de govern la inversió més forta va ser el Clavegueram de Can 
Boada i no comporta manteniment. Tot això ho diu en resposta a la memòria 
del pressupost. 
Quant als números, vol veure la intencionalitat política. No té esperit  de crisi, 
perquè hi ha quatre partides en un poble desenvolupat que fan que un poble 
s’aguanti o no: conservació de vies i espais públics; enllumenat; conservació i 
enjardinaments i la partida de paleteria. Aquesta l’any passat era de 275.000 
euros i aquest any està en 150.000 euros, hi ha hagut una rebaixa de 125.000, 
quasi la meitat, i li amoïna molt. D’altra banda, les partides vinculades a Festes 
pugen 125.000 euros, han perdut 5.000 euros, la manca de diners s’ha de 
gestionar d’altra manera. Fa dues propostes. Si s’accepten, votarà a favor del 
pressupost: 



 

 
- No a l’alliberació d’un altre polític a l’Ajuntament. 
- Canvi de despesa de càrrecs electes i festes per distribuir-la a les 

partides de manteniment. 
 

Si no s’accepten, no podran donar suport al Pressupost. 
 
El senyor Miquel Àngel Pigem de las Heras, regidor d’ANEM, formula dues 
preguntes al senyor Secretari abans de continuar. 
 
1) En el supòsit que no s’ingressi el geriàtric, el romanent líquid de tresoreria 
seria negatiu? 
 
El senyor Secretari li respon que encara no s’ha tancat, però la previsió és que 
sigui positiu, se sabrà quan es tanqui definitivament. 
 
2) S’ha previst el pagament de la indemnització dels veïns del Passeig Marquès 
de Casa Riera? 
 
El senyor Secretari respon que no. 
 
Continua el senyor Pigem tot dient que com tots els anteriors pressupostos 
aquest és auster, per tant, que ho sigui no és cap virtut, és que no queda més 
remei. S’han reduït partides essencials de manteniment a favor de despeses 
suntuàries, reafirmant el que ha dit el senyor Pere Orts i ho qualifica d’error 
greu de l’Equip de Govern. L’ingrés del geriàtric és molt probable que no arribi 
mai i es va arrossegant de pressupost en pressupost. Demana que es faci una 
provisió d’aquest ingrés. Critica el fet de no consignar la indemnització dels 
veïns del Passeig Marquès de Casa Riera. No hi ha rigor ni austeritat en aquest 
Pressupost i menys encara si es preveu una dedicació exclusiva d’un regidor, 
que no és justificada. Accepta que, si realment l’Ajuntament té necessitats de 
gestió, es contracti a un tècnic professional per a resoldre la problemàtica; no 
justifica la contractació d’un polític pel fet que a aquest se li hagi incrementat el 
nombre de carteres polítiques. Finalitza dient que si no es modifica aquest punt 
no podrà donar suport al Pressupost per al 2009. 
 
La senyora Fina Navarro Nicolás, regidora de CIU, pren la paraula per fer un 
aclariment. La indemnització als veïns del Passeig ve d’una gestió de 
l’Ajuntament de 2004, quan ells eren al Govern, no d’ara. 
 
El senyor Pigem assenteix. 
 
El senyor Pere Orts interromp la intervenció i demana que s’acabin les 
explicacions del Pressupost i que aquest punt s’aclareixi després. 
 



 

Pren la paraula el senyor Alcalde, Miquel Àngel Martínez Camarasa, per 
demanar que es defugi de la crítica per la crítica, de la demagògia. Dir que no 
hi ha rigor ni austeritat falta a la professionalitat dels càrrecs electes de l’Equip 
de Govern. Abans d’entrar en un Pla de Sanejament es va fer un Pla Econòmic 
i Financer, al qual va participar el mateix Pere Orts. El Pressupost de 2008 ja 
va ser un pressupost molt restrictiu i es va eixugar el deute del 2007 i haurà un 
estalvi positiu de romanent de tresoreria positiu segons informacions d’última 
hora de Tresoreria. El rigor de l’Equip de Govern ha estat no posar l’ingrés del 
geriàtric per finançar despesa corrent, sinó d’inversió. 
En relació amb la inflació, li contesta al senyor Bisbal dient que el senyor Pere 
Orts va defensar l’increment de les Ordenances Fiscals per mitjana del 5% com 
a coeficient corrector de l’exercici del 2008 en el qual només va pujar un 3%, 
quan l’IPC va ser del 4,3%. Explica que els crèdits es demanen perquè tenim 
unes subvencions del PUOSC i de Xarxa de Barcelona; ens han donat diners 
per a certes inversions.  
 
Continua la seva intervenció el senyor Alcalde, referint-se a les guinguetes. 
Explica que es tracta d’una sentència per la qual s’ha de pagar cent i pico mil 
euros a uns veïns de Sant Vicenç, per una sèrie d’incongruències de quan el 
senyor Pigem estava al govern. El que es farà és una modificació de crèdit i 
s’agafarà l’expedient i s’explicarà per què, ja que no únicament es tracta de 
soroll, sinó d’obertura de guinguetes a les 4 de la matinada. 
 
Prossegueix explicant que totes les partides a excepció de les de Benestar 
Social s’han reduït. S’ha fet un esforç molt gran per part de tots els regidors. 
L’ingrés volàtil de l’Ajuntament ja no hi és, ni es compta amb ell. S’han de 
tornar a equilibrar les despeses amb els ingressos corrents i això s’ha fet amb 
un pressupost molt auster. Les mesures adoptades per l’Equip de Govern són 
d’estalvi. 
Referent a la situació política, no ha estat buscada per l’Equip de Govern, sinó 
que se l’ha trobada perquè han marxat dos companys i les regidories s’han 
hagut de repartir. El senyor Amadeu Clofent tindrà set regidories, tres de les 
quals són de nova creació. Referent al que diu el senyor Pigem, una nova 
tècnica costaria a l’Ajuntament 30.000 euros l’any, i fa números demostrant-ho, 
amb el que es deixa de pagar als companys de la Junta de Govern i les places 
amortitzades d’altres tècnics mitjans com l’AODL que costava 54.324,32 euros, 
ja es cobreix la despesa. 
 
El senyor Pere Orts critica al senyor Alcalde perquè ha “liat” a tothom amb 
números i, en realitat, és una voluntat política d’alliberament d’una persona i el 
senyor Alcalde ho ha d’acceptar. No és creu que el cost d’un tècnic mig sigui de 
54.000 euros i no sap com ha fet els números. Apunta que les responsabilitats 
de quan estava l’altre Equip de Govern eren les mateixes, i va tenir una 
persona alliberada a mitja jornada i es va donar compte que era un error. No hi 
havia una regidoria de comunicació, però les feines es feien exactament igual, 
sense necessitat de donar-li tanta importància com una regidoria. 



 

 
A continuació, intervé el senyor Lluís Bisbal. En relació als comentaris del 
senyor Alcalde, afirma que hi ha manifestacions que només es creuen ells. 
Quant a la inflació, ja va manifestar que no hi estava d’acord, perquè es veia 
clarament que la inflació interanual baixava i l’Equip de Govern encara manté 
l’augment del 5%. Quant a la memòria, diu que qui demana suport a la resta de 
forces és el senyor Alcalde i és ell mateix qui no ha donat peu al diàleg. En 
relació amb el Tècnic i el sou del senyor Clofent, comenta que a vegades no és 
necessari tot el temps, sinó només la temporada que sigui necessària. 
 
Després es procedeix a la votació. 
 
Finalment, s’aprova, per majoria absoluta, amb el vot favorable de CIU ( 5), 
AxSV (1) i PP (1) i el vot en contra de PSC (3), ES QUERRA (2) i ANEM (1) 
l’adopció dels següents acords: 
 
Primer.  Aprovar inicialment el pressupost per a l'exercici de 2009, amb el 
resum següent: 
 
 
INGRESSOS  

   

   
Econ.  Descripció  Pressupost 2009  

1 IMPOSTOS DIRECTES 2.872.750,00 

2 IMPOSTOS INDIRECTES 100.000,00 

3 TAXES I ALTRES INGRESSOS 1.761.564,00 

4 TRANSFERÈNCIES CORRENTS 2.003.836,16 

5 INGRESSOS PATRIMONIALS 99.006,00 

6 ALIENACIÓ D'INVERSIONS REALS 547.418,26 

7 TRANSFERÈNCIES DE CAPITAL 311.688,58 

8 ACTIUS FINANCERS 0,00 

9 PASSIUS FINANCERS 331.317,25 

 TOTAL 8.027.580,25 

   
   
DESPESES  

   
   
Econ.  Descripció  Pressupost 2009  

1 DESPESES DE PERSONAL 3.471.962,23 

2 DESPESES EN BÉNS CORRENTS I SERVEIS 2.430.306,48 

3 DESPESES FINANCERES 178.800,00 



 

4 TRANSFERÈNCIES CORRENTS 367.195,04 

6 INVERSIONS REALS 1.277.899,42 

7 TRANSFERÈNCIES DE CAPITAL 0,00 

9 PASSIUS FINANCERS 301.417,08 

 TOTAL 8.027.580,25 

 
 
 
Segon. Aprovar inicialment  la  plantilla que comprèn els llocs de treball 
reservats a funcionaris i personal laboral que es transcriu a continuació: 
 

PLANTILLA DE PERSONAL  A 1 DE GENER DE 2009  

 

  
Grup Grup 

EBEP Places 
Ocupades 

Places 
Vacants           

      

A) PERSONAL FUNCIONARI 
      

Funcionaris d’habilitació estatal 
        

      Secretari/ària Interventor/a  B A2  1 0  

Escala d’administració general         

     Subescala de gestió  B A2  2 0  

     Subescala administrativa C C1  7 0 

     Subescala auxiliar D  C2 2 3 

     Subescala subalterna E AP  0 1  

Escala d’administració especial         

     Subescala tècnica         

Tècnic Superior  Enginyeria A A1 0 1 

        Oficial Tècnic/a Informàtic C  C1 1  0 

     Subescala de serveis especials         

          Caporal D C2  2 0 

          Agent Policia Local D  C2 12 0 



 

          Agents en pràctiques D  C2 0 2  

          Agutzil/a E AP  1 0  

  

 
 
 
 

  

B) PERSONAL LABORAL FIX 
        

          Tècnic/a Superior Enginyeria A  A1 0 1  

          Professor/a (escola de música) B A2  0 8 

          Tècnic/a mitjà Treballador/a social B A2  0 1 

          Tècnic/a mitjà Educador/a social B A2  1 0 

          Tècnic/a mitjà Psicòleg/loga B A2  0 1 

          Tècnic/a mitjà Escola Bressol B A2  1 0 

          Tècnic/a mitjà Esports B A2  0 1 

          Tècnic/a mitjà Biblioteca B A2  0 1 

          Tècnic/a mitjà Inserció laboral B  A2 0 1  

          Tècnic/a Educació Infantil C C1  5 6 

          Monitor/a activitat extraescolar C C1  0 3 

          Treballador/a familiar  D C2  0 2 

          Aux. Tècnic/a joventut  D C2  0 1 

          Aux. Administratiu/va  D C2  0 6 

          Aux. Tècnic/a Inspec i manteniment D C2  0 1 

          Aux. Tècnic/a cultura  D C2  0 1 

          Oficial encarregat/ada D C2  0 1  

          Oficial 1a.  D C2  0 2 

          Oficial 2a.  D C2  0 3 

          Operari/ària  D C2  0 10 

          Peó  E AP  0 2 



 

          Conserge E AP  0 4 

 
 
Tercer. Exposar al públic el present expedient, per termini de QUINZE DIES, 
termini durant el qual podran interposar-se reclamacions i suggeriments, 
d'acord amb l'article 169 del Reial Decret Legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel 
qual s’aprova el Text Refós de la Llei Reguladora de les Hisendes Locals. En el 
supòsit que no sigui presentada cap reclamació, l'acord d'aprovació inicial serà 
elevat a definitiu sense necessitat d'adoptar un nou acord. 
 
 
CINQUÈ. VISTA la proposta d’Acord pel desenvolupament econòmic i 
l’ocupació del Maresme, coordinada des del Consell Comarcal del Maresme, la 
qual es transcriu tot seguit: 
 
“ACORD PEL DESENVOLUPAMENT ECONÒMIC I L’OCUPACIÓ DEL MARESME 

 

REUNITS  

El senyor Josep Jo i Munné, President del Consell Comarcal del Maresme 

El senyor Joan Antoni Baron i Espinar, alcalde de Mataró 

El senyor Andreu Francisco i Roger, alcalde d’Alella 

El senyor Ramon Maria Vinyes i Vilà, alcalde d’Arenys de Mar 

El senyor Carles Mora i Tuxans, alcalde d’Arenys de Munt 

El senyor Josep Masó i Nogueras, alcalde d’Argentona 

El senyor Jaume Borràs i Ferré, alcalde de Cabrera de Mar 

El senyor Joaquim Colomer i Godàs, alcalde de Cabrils 

El senyor Joaquim Arnó i Porras, alcalde de Caldes d’Estrac 

El senyor Josep Maria Juhé i Mas, alcalde de Calella 

El senyor Joaquim Mas i Rius, alcalde de Canet de Mar 

El senyor Josep Jo i Munné, alcalde de Dosrius 

La senyora Conxita Campoy i Martí, alcaldessa de Malgrat de Mar 

El senyor Eduard Gisbert i Amat, alcalde del Masnou 

El senyor Jordi Ràmia i Gisbert, alcalde de Montgat 



 

El senyor Cesar Díaz i Carpena, alcalde d’Òrrius 

El senyor Valentí Agustí i Bassas, alcalde de Palafolls 

El senyor Xavier Amor i Martín, alcalde de Pineda de Mar 

El senyor Joan Baliarda i Sardà, alcalde de Premià de Dalt 

El senyor Miquel Buch i Moya, alcalde de Premià de Mar 

El senyor Bernat Graupera i Fàbregas, alcalde de Sant Andreu de Llavaneres 

El senyor Jaume Borrell i Puigvert, alcalde de Sant Cebrià de Vallalta 

El senyor Eduard Turon i Mainat, alcalde de Sant Iscle de Vallalta 

El senyor Manel Mombiela i Simón, alcalde de Sant Pol de Mar 

El senyor Miquel Àngel Martínez i Camarasa, alcalde de Sant Vicenç de Montalt 

El senyor Josep Monreal i Ribot, alcalde de Santa Susanna 

El senyor Andreu Bosch i Rodoreda, alcalde de Teià 

El senyor Emili Muñoz i Martínez, alcalde de Tiana 

El senyor Joan Carles Garcia i Cañizares, alcalde de Tordera 

El senyor Llorenç Artigas i Planas, alcalde de Vilassar de Dalt 

El senyor Joaquim Ferrer i Tamayo, alcalde de Vilassar de Mar 

El senyor Ovidi Huertas Castillo, Secretari General Unió Intercomarcal del Vallès 

Oriental-Maresme de Comissions Obreres-CCOO 

El senyor José Antonio Alcaide Martín, Secretari General del Vallés Oriental i 

Maresme d’Unió General de Treballadors-UGT 

La senyora Roser Moré i Roy , Presidenta de la Federació d’Associacions i Gremis de 

Mataró i Comarca – FAGEM 

El senyor José Hallado Molina, Director de Relacions Laborals i Polítiques Socials de 

PIMEC, Petita i Mitjana Empresa de Catalunya 

 

MANIFESTEN 

Que actualment l’elaboració de plans d’actuació i la programació de les polítiques 

actives d’ocupació al Maresme descansaven sobre dues estructures, per una banda 



 

l’acord marc del Pacte Territorial per l’Ocupació del Maresme, sota la coordinació 

del Consell Comarcal del Maresme, i per l’altre el Pacte local per l’ocupació de 

Mataró, sota la coordinació de l’IMPEM.  

Que a la Comarca del Maresme s’han iniciat els treballs per tal de fer una projecció 

a partir de la creació d’un nou ens de coordinació i proposar objectius operatius 

coherents amb la nova realitat d’àmbit territorial, i que implica la fusió de les dues 

estructures existents anteriorment (el pacte territorial comarcal del Maresme  i el 

pacte local per a l’ocupació de Mataró), a partir d’una transició endògena, 

respectant el canvi en les polítiques ocupacionals i de desenvolupament local 

dinamitzat des del nivell europeu, nacional i autonòmic.  

Que davant de la situació d’incertesa en la projecció i finançament de les accions 

dels antics pactes territorials per a l’ocupació, sorgeixen una sèrie de dubtes 

institucionals, politics i tècnics. Resulta difícil posicionar-se en un entorn global en 

reajustament i canvis, tant pel que fa a les noves formes d’organització territorial, 

les previsions de pròximes convocatòries, les formes de suport tècnic i econòmic a 

rebre des de la Diputació de Barcelona i el Departament de Treball / SOC, etc.  

Que malgrat això i davant de la situació de la crisi actual, la inquietud i la incertesa 

que acompanya els períodes de desacceleració econòmica, la voluntat política és la 

concertació territorial i unitat d’actuacions per transferir experiències i recursos. 

Que el procés de globalització econòmica, la revolució tecnològica digital i els nous 

mercats creen les bases d'una nova economia, que es caracteritza per una massiva 

incorporació del coneixement a l'activitat econòmica. El coneixement s'ha revelat 

com un factor productiu de progressiva importància econòmica constatat pels 

següents fets: 

A) l'aplicació econòmica de les TIC defineix una economia basada en el 

coneixement.  

B) la massiva incorporació de les TIC a l'activitat econòmica defineix un nou 

esquema en la producció de coneixement.  

C) el coneixement és un factor productiu determinant del nivell i del 

creixement de la productivitat i, en conseqüència, del creixement econòmic. 

Per tot el que s’ha exposat les parts 



 

ACORDEN 

Subscriure el present conveni anomenat ACORD PEL DESENVOLUPAMENT 

ECONÒMIC I L’OCUPACIÓ DEL MARESME, amb els següents: 

 

PACTES 

Primer . Objectius generals. 

Treballar de forma conjunta i consensuada per detectar les necessitats, coordinar i 

planificar les corresponents polítiques per assolir una major eficàcia de gestió i 

optimització de recursos, per tal de millorar la qualitat de l’ocupació i augmentar la 

competitivitat de l’economia en el àmbit territorial. 

Segon.- Objectius específics. 

1. Facilitar l’emergència de projectes innovadors i d’impacte territorial, 

generadors de coneixements i d’ocupació. 

2. Ordenar racionalment les politiques de desenvolupament econòmic del 

territori d’influència (Comarca del Maresme). 

3. Aprofitar i augmentar les sinèrgies existents per fomentar l’ocupació i 

l’esperit empresarial, donar suport a la innovació i qualificació del capital humà.  

4. Oferir coordinació i assistència tècnica als programes i iniciatives per al 

desenvolupament local, a partir d’una programació i gestió concertada en el 

territori.  

Tercer.- Línies estratègiques. 

L’Acord pel Desenvolupament Econòmic i l’Ocupació del Maresme assumeix les 

següents línies estratègiques com a àmbits de desplegament de les seves 

actuacions: 

Línia 1: Coordinar el disseny per al desenvolupament econòmic i l’ocupació del 

Maresme per millorar els nivells de cooperació local, comarcal i supracomarcal, 

liderar projectes de desenvolupament estratègic sostenibles i proactius per al 

conjunt del territori.  



 

Línia 2: Fomentar l’esperit empresarial i la creació d’empreses. Millorar 

l’adaptabilitat de les empreses, el personal i l’empresariat. Promoure l’economia 

social i l’autoocupació. 

Línia 3: Impulsar mesures actives per millorar la qualitat de l’ocupació i augmentar 

l’ocupabilitat de les persones. 

Línia 4: Afavorir la igualtat d’oportunitats i fomentar el mercat laboral inclusiu. 

Línia 5: Augmentar i millorar la capacitació del capital humà. Fomentar l’orientació 

i la formació al llarg de tota la vida. 

Línia 6: Adaptar el territori i les infraestructures al model de desenvolupament 

econòmic sostenible. 

Línia 7: Donar suport a la innovació tecnològica, la recerca i el desenvolupament 

(trinomi i+d+i) i al nou model econòmic basat en el coneixement.  

Línia 8: Potenciar els sectors econòmics emergents i acompanyar als sectors 

tradicionals en la seva transformació en pro d’una major diversificació de 

l’economia territorial. 

Línia 9: Promocionar la Comarca del Maresme a l’exterior i crear factors 

d’atractivitat per tal de potenciar la seva activitat econòmica.  

Línia 10: Millorar la projecció internacional de les empreses de la comarca, atreure 

inversors, afavorir el finançament i fomentar les exportacions. 

Línia 11: Adaptar les administracions locals i comarcals a la nova visió estratègica i 

al nou model de desenvolupament econòmic sostenible. 

Quart.- Estructura de l’Acord pel Desenvolupament Local i l’Ocupació del 

Maresme. 

L’organització de decisió i gestió de l’Acord es configura a través dels següents 

òrgans: 

1. Plenari.  

2. Comissió  Executiva. 

3. Presidència i Vicepresidència. 

4. Comissió Tècnica. 

5. Altres formes de participació. 



 

Cinquè.- Plenari. 

És el màxim òrgan de l’Acord i assumeix les funcions màximes de decisió i 

participació.  

El Plenari comptarà específicament entre les seves funcions amb la de nomenar la 

Comissió Executiva, supervisar-ne l’activitat, acceptar o rebutjar la participació de 

nous membres a l’Acord, i acceptar o rebutjar la participació d’entitats adherides. 

Estarà constituït pels membres de la comissió executiva, els membres de la 

comissió tècnica i els representants de totes les organitzacions membres de l’Acord, 

les entitats adherides participants en els diferents grups de treball i representants 

de la Diputació de Barcelona i de la Generalitat de Catalunya. 

El Plenari es reunirà de forma anual amb caràcter ordinari, i tants cops com sigui 

convocat per la Presidència amb caràcter extraordinari. 

El membres del Plenari s’agrupen en administracions públiques, entitats 

empresarials, entitats sindicals i altres entitats  

Els acords del Plenari seran presos per consens. De no ser possible assolir-lo, els 

acords es prendran per majoria absoluta dels representants dels membres 

presents, essent necessària la concurrència de com a mínim un vot favorable de 

representants de més d’un sector. 

Sisè.- Comissió Executiva. 

La Comissió Executiva exerceix la direcció política ordinària de l’Acord. Proposa, 

impulsa, coordina i avalua els plans d’actuació anuals de l’Acord.  

La Comissió Executiva estarà formada per representants dels sectors del Plenari 

amb la següent proporció màxima: 5 representants d’administracions públiques, 

dos representants d’entitats empresarials i dos representants d’entitats sindicals. 

D’entre els representants de les administracions públiques en seran membres 

permanents el Consell Comarcal del Maresme i l’Ajuntament de Mataró. 

A la comissió executiva podran tenir presència només les entitats amb delegació 

física i amb representativitat al territori.  

Les funcions de la Comissió Executiva seran: 

- Dirigir políticament l’Acord entre sessions del Plenari. 

- Aprovar els objectius i els plans d’actuació anuals.  



 

- Proposar al Plenari l’acceptació de nous membres i d’entitats adherides.  

- Ratificar els grups de treball proposats per la Comissió Tècnica.  

La Comissió executiva es reunirà, de forma ordinària, un cop al trimestre i, 

extraordinàriament, tantes vegades com sigui convocada per la Presidència. 

Els acords de la Comissió Executiva seran presos per consens. En cas que no sigui 

així, s’hauran de prendre per majoria absoluta, sempre amb l’aval de membres de 

com a mínim dos sectors. 

El quòrum mínim d’assistència és aquell qui permeti assolir la presa de decisions 

segons el procediment fixat. 

Setè.- La Presidència i la Vicepresidència 

La Presidència i Vicepresidència del pacte recauran en un membre de la Comissió 

Executiva i representant del sector públic, decidits per aquesta. 

La Presidència ostentarà la màxima representació de l’Acord. Li correspon convocar, 

iniciar, presidir i finalitzar les reunions de la Comissió Executiva i del Plenari.  

La vicepresidència assumirà les funcions quan la presidència no hi sigui. 

Vuitè.- La Comissió Tècnica 

És l’òrgan encarregat de la planificació, el desenvolupament i el seguiment de les 

accions aprovades per la Comissió Executiva.  

La Comissió Tècnica es dotarà d’una oficina tècnica per tal de donar suport a la 

realització de les seves funcions. 

La Comissió Tècnica està formada per representants tècnics de les entitats 

membres de l’acord nomenats –en el nombre que s’estimi oportú- per part de la 

Comissió Executiva.  

Li corresponen les següents funcions: 

- Elaborar la proposta de pla d’accions anual.  

- Establir i elaborar indicadors per fer el seguiment de les actuacions per 

objectius, línies estratègiques i accions concretes tant pel que fa a les 

actuacions locals i les comarcals.  

- Elevar les propostes tècniques d’actuacions a la Comissió Executiva.  



 

Un o diversos representants de la Comissió Tècnica formaran part del Plenari  i de 

la Comissió Executiva i es responsabilitzaran d’estendre’n actes de les seves 

reunions.  

La Comissió Tècnica es reunirà cada mes de forma ordinària, i tantes vegades com 

calgui, de forma extraordinària. De cada reunió s’aixecarà una acta en la qual es 

reflectirà per escrit els acords presos. 

Novè.- Entitats adherides. 

Aquelles entitats que manifestin una vinculació per raó de la seva activitat amb els 

àmbits de treball de l’Acord pel Desenvolupament Local i l’Ocupació del Maresme 

podran ser considerades entitats adherides, podent participar del Plenari de l’Acord 

i dels grups de treball on siguin convidades. 

Desè.- Grups de Treball. 

La Comissió Executiva i/o el Plenari podran constituir tants grups de treball com 

estimin oportuns, amb la composició acordada en cada cas, per al 

desenvolupament de projectes, elaboració d’estudis, realització de seguiments 

d’actuacions o qualsevol altra funció s’estimi oportuna.  

Onzè.- Vigència de l’Acord. 

La vigència d’aquest conveni s’estableix des del dia de la seva signatura, amb 

vigència indefinida fins que les parts acordin el contrari. 

I com a prova de conformitat amb el contingut d’aquest conveni el signen, a XXXXX 
el dia 14 de febrer de 2009.” 
 

Acords, per unanimitat,  
 
Primer. RATIFICAR  el conveni transcrit en tots els seus extrems. 
 
Segon. Donar trasllat del present acord al Consell Comarcal del Maresme. 
 
 
 
SISÈ. El senyor Amadeu Clofent i Rosique, regidor de Mobilitat, exposa la 
moció que va trametre la Junta de Govern Local al Ple de la Corporació: 
 
“La supressió dels peatges és una de les reivindicacions que es vénen fent des 
de ja fa temps.  
 



 

Quan els grups que conformen ara el govern de la Generalitat de Catalunya, 
estaven a l’oposició, les campanyes per eliminar els peatges a les autopistes 
catalanes eren freqüents i notòries, ara però, des que van entrar al Govern de 
la Generalitat, van decidir enterrar aquestes reivindicacions. 
 
Són freqüents les demandes d’eliminació dels peatges a Catalunya i ho són 
també les demandes, que almenys aquells habitants que siguin residents de 
zones on estan sotmeses als peatges, aquests, com a mínim puguin gaudir de 
certs avantatges, com pot ser els descomptes en els peatges. 
 
Aquest és el cas de la C-32 del Maresme. 
Són molts els habitants dels municipis de la comarca del Maresme que es 
desplacen diàriament amb el cotxe i que han de passar per la C-32 per anar a 
treballar. Sovint el transport públic no és una garantia de rapidesa i eficàcia i 
alguns ciutadans i ciutadanes no tenen una altra alternativa que haver d’agafar 
el cotxe per fer desplaçaments. 
 
Estem davant d’una situació generalitzada de crisi econòmica, i des de les 
administracions cal treballar perquè els ciutadans no vegin repercutida aquesta 
crisi en la seva economia familiar del dia a dia. 
 
Recentment, el Govern de la Generalitat ha procedit a un augment dels preus 
públics, entre els quals hi ha també els peatges. Aquests han augmentat un 
4.6%, lluny doncs d’eliminar-se. 
 
En relació als antecedents exposats, es proposa al Ple l’adopció dels següents 
acords: 
 
Primer. Sol·licitar al Govern de la Generalitat que apliqui bonificacions, 
subvencions o descomptes en els peatges de la C-32 del Maresme, a aquelles 
persones residents als municipis de la comarca del Maresme. 
 
Segon. Comunicar l’adopció d’aquests acords al Parlament de Catalunya, al 
Govern de la Generalitat, al Consell Comarcal del Maresme i a les entitats 
municipalistes de Catalunya (FMC i ACM).” 
 
El senyor Lluís Bisbal i Pujol, portaveu del Grup Municipal Socialista, manifesta 
que al diari El Punt de 26 de febrer i al Tribuna apareix com a titular que els 
usuaris del Maresme tindran bonificacions als peatges a partir del 2010. 
Continua dient que no està d’acord amb la frase “Quan els grups que 
conformen ara el govern de la Generalitat de Catalunya, estaven a l’oposició, 
les campanyes per eliminar els peatges a les autopistes catalanes eren 
freqüents i notòries, ara però, des que van entrar al Govern de la Generalitat, 
van decidir enterrar aquestes reivindicacions.”  No és certa i demana que 
s’enretiri. 
 



 

Pren la paraula el senyor David Pons i Comas, regidor d’ESQUERRA, el qual 
planteja la retirada d’aquesta moció, perquè fa dos dies que la Comissió de 
Mobilitat del Maresme juntament amb el senyor Nadal van acordar la concessió 
de les bonificacions i creu que per això, ja està assolida i no té sentit. També 
manifesta el seu acord amb la intervenció del senyor Bisbal i demana que es 
consensuïn les mocions. 
 
El senyor Alcalde accepta la retirada d’aquest paràgraf, però manifesta que a 
l’últim Consell d’Alcaldes es va demanar que fos aprovada per tots els 
Ajuntaments. 
 
El senyor Pons assenyala que no és la moció que es va aprovar, aquesta és 
clarament partidista i per això votarà en contra. 
 
Tot seguit, el senyor Miquel Àngel Pigem de las Heras, regidor d’ANEM, 
manifesta que no està d’acord en portar mocions al Ple, tot i que aquesta és 
especial, perquè afecta Sant Vicenç. Només recolzarà una mocio sortida des 
del Consell Comarcal del Maresme i demana també que s’enretiri. 
 
Finalment, el senyor Alcalde enretira la moció de l’Ordre del Dia, a la qual cosa 
la resta de regidors/es estan d’acord. 
 
 
SETÈ. Pren la paraula el senyor Amadeu Clofent i Rosique, regidor de 
Mobilitat. Exposa que l’Ajuntament de Mataró va presentar una proposta 
d’acord d’adhesió a la iniciativa d’arranjament i adaptació de les barreres de 
protecció de les vies interurbanes per tal de millorar la seguretat dels motoristes 
i ciclistes en les xarxes viàries. 
 
La Junta de Govern va considerar important la millora de la xarxa viària per tal 
de garantir la seguretat de tots els seus usuaris, per això va proposar al Ple de 
la Corporació que s’adherís a la proposta tramesa des de l’Ajuntament de 
Mataró. 
 
Per tant, s’acorda, per unanimitat,  
 
Primer. L’adhesió de l’Ajuntament de Sant Vicenç de Montalt a la proposta 
tramesa des de l’Ajuntament de Mataró. 
 
Segon. Notificar el present acord a l’Ajuntament de Mataró. 
 
 
 
VUITÈ.  
 



 

- El senyor Lluís Bisbal i Pujol, portaveu del Grup Municipal Socialista, afirma 
que s’ha vist al diari El Punt que hi ha acord amb el tema del Montalt. Demana 
quins terrenys són i si ja està consensuat. Demana al senyor Clofent si encara 
vol expropiar el Camí del Montalt tal i com assegurava al seu programa 
electoral. 
 
El senyor Amadeu Clofent desmenteix que hi hagi acord. Hi ha converses per 
buscar solucions, però no hi ha cap acord. Referent al tema de l’expropiació, té 
més informació ara i una visió més àmplia. Només hi ha una voluntat tan del 
propietari com de l’Ajuntament d’asseure a veure si es pot arribar a un acord. 
 
- El senyor Lluís Bisbal pregunta com està el tema de l’Edifici Azor. Considera 
que la inversió que s’està fent no solucionarà tot el problema i pregunta què i 
com es pensa fer. 
 
El senyor Alcalde passa la paraula al senyor Pere Orts i Cubillo, perquè ell era 
qui va portar les negociacions. 
 
El senyor Pere Orts respon que en el projecte tècnic inicial s’incorporava la 
connexió dels desaigües, no sap si s’ha fet, també el tema de les voreres 
estava resolt i consensuat amb els veïns, però reitera que ara ja no ho porta. 
 
El senyor Alcalde dóna la paraula al senyor Pere Vallejo, president de 
l’Associació de Veïns de Can Boada i Can Ripoll perquè exposi el seu punt de 
vista sobre l’obra de referència. Explica que abans que s’aprovés l’obra, es va 
assabentar que només es faria un 60% perquè no hi havia diners segons el 
regidor Pere Orts. Per això, va sol·licitar que s’anul·lés l’obra perquè es pogués 
fer més endavant tota l’obra i no una part. 
 
Al gener d’aquest any es va assabentar que l’obra sortia a licitació i va fer unes 
al·legacions, que no s’han contestat. Per tot això sol·licita que: 
 
1) Es faci tota l’obra completa de l’Edifici Azor segons contracte amb 
l’Ajuntament de 2004 incloent la zona del geriàtric. 
 
2)  S’inclogui la canalització de la línia telefònica, ja que falten dos metres per 
arribar a la façana. 
 
3) Que els patis de l’edifici Azor quan verteixen aigua ho fan al carrer i queda 
ple de fang. Ara aquesta aigua es vertirà a la vorera i es produiran bassals. Per 



 

això demana que s’allargui el tub fins a la cuneta. I a més, ara a algú se li ha 
ocorregut fer una inclinació al carrer perquè l’aigua no s’acumulés en comptes 
de canalitzar-la tal i com es va acordar. 
 
4)  La vorera només es fa al 50% i la resta seguirà essent de fang. 
 
També fa esment dels accidents que es produeixen i si està asfaltat encara pot 
ser pitjor perquè el jardí de l’Azor talla la visibilitat. 
 
Es va demanar, abans d’aprovar el FEIL, que el tram no projectat es pagués 
amb aquest ajut, però no s’ha escoltat els veïns. 
 
Demana que aquest vial és molt important per a Can Boada i Can Ripoll i fins i 
tot per Montalparc, ja que passen molts serveis i és l’únic camí als comerços de 
Montalparc i a la Nacional II direcció Girona, tot i que ha baixat una mica des de 
la posada en funcionament de la rotonda. 
 
Pocs carrers del poble tenen aquest trànsit i el fet que es faci el 60% i que no 
estigui dins el FEIL fa que la gestió dels qui administren els impostos defraudi. 
 
- El senyor Lluís Bisbal i Pujol pregunta per com està el Pas de la Xata.  
 
El senyor Alcalde explica que aquest dilluns s’ha quedat amb ADIF, Realia 
Vallehermoso i COMSA per marcar un calendari d’activitats. Dimarts es farà 
l’acta de replanteig.  
 
- Tot seguit intervé el senyor Juli Martín Moliné, regidor del Grup Municipal 
Socialista, per fer-se ressò de la queixa de veïns referent al Passeig de Sant 
Joan, al seu estat actual. Està sense asfaltar i ple de forats. Demana quan 
s’arreglarà el carrer. 
 
El senyor Alcalde respon que la setmana vinent vindran representants del 
Departament d’Habitatge per parlar dels habitatges protegits. No es farà el 
carrer fins que no es facin les vivendes, a més remarca que s’ha demanat a la 
Diputació de Barcelona una subvenció per a l’any 2010 per fer aquest carrer. 
 
El senyor Miquel Pujol i Ramon, regidor del Grup Municipal de CIU, manifesta 
que sigui com sigui s’ha d’arreglar mínimament i es compromet a fer-ho, ja que 
coneix l’estat actual del carrer. Es tracta d’un dels carrers cèntrics del poble i ha 
d’estar conservat fins que es faci tot el carrer. 



 

 
 
- A continuació, pren la paraula el senyor Pere Orts i Cubillo, regidor 
d’ESQUERRA, referint-se a la negociació amb el Montalt i demana que siguin 
públics els termes de la negociació que està portant l’Equip de Govern. 
 
El senyor Miquel Àngel Pigem, regidor d’ANEM, explica que el seu suport serà 
per a l’expropiació del camí, cosa que es podrà fer quan estigui aprovat el 
“catàleg”, que segons diu el Govern es presentarà amb el POUM.  
 
El senyor David Pons i Comas, regidor d’ESQUERRA, afirma que només 
acceptarà el camí original, cap altre. 
 
El senyor Alcalde explica que els mitjans de comunicació van publicar una 
notícia no del tot correcta i van demanar una rectificació, que tampoc ha estat 
satisfactòria. Hi ha tres línies d’actuació, la voluntat dels regidors és que no es 
construeixi al Montalt i la voluntat és recuperar el camí i el Montalt. El que s’ha 
fet és establir relacions, com tots els consistoris. Acords no n’hi ha cap, però sí 
tres línies: la primera, consisteix en arribar a un conveni d’acord per sostre; la 
segona és entrar dins el Parc Corredor-Montnegre i la tercera és l’expropiació, 
però s’ha d’aprovar el catàleg. Remarca que no hi ha cap acord ni conveni. 
 
 
 

 

No havent més assumptes a tractar, l’alcalde dóna per acabada la sessió i 
l’aixeca, de la qual estenc, com a secretari, aquesta acta. 

 

El secretari                 Vist i plau, 

    L’alcalde president 


